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Gorghiu: Legea pensiilor speciale trebuie sa treaca de Senat în trei saptamâni, altfel

trece tacit. În forma actuala, proiectul ‘lasa de dorit’

Presedintele interimar al Senatului,  Alina Gorghiu, afirma ca proiectul de lege privind pensiile speciale 

trebuie sa fie votat în Camera superioara a Parlamentului în urmatoarele  trei saptamâni pentru ca altfel va

trece prin adoptare tacita, ceea ce e  "de nepermis" pentru ca, în forma actuala, proiectul "lasa de dorit". 

"Legea pensiilor speciale este (...) asteptata de foarte multa lume, de  societatea româneasca, de Comisia

Europeana cu care avem acest  parteneriat pe PNRR, si este asteptata de toate categoriile profesionale  afectate de

modificarea legii. Evident ca discutia a trenat. Din  punctul meu de vedere, noi ar fi trebuit sa fim mult mai

avansati cu  aceasta lege a pensiilor speciale. (...) Eu acum as putea sa arat cu  degetul catre domnul ministru Budai

sau catre oricine altcineva, dar mi  se pare mai putin important. (...)Noi nu avem aceasta lege a pensiilor  speciale,

e înca timp sa o facem, dar foarte scurt", a declarat Gorghiu,  marti, la Digi 24.

Aceasta si-a exprimat speranta ca în urmatoarele doua-trei saptamâni  propunerile de amendamente la proiectul de

lege, integrate de ministrul  Muncii si agreate în coalitie, vor ajunge în Senat pentru a fi dezbatute  pentru ca, apoi,

initiativa sa primeasca si un vot în Camera superioara  a Parlamentului.

"Eu sper ca în urmatoarele doua-trei saptamâni sa avem din coalitie  propunerile de amendamente, pe baza

studiilor facute de Banca Mondiala,  ca urmare a dialogului cu Comisia, pentru ca proiectul e la noi, în  Senatul

României, în comisii. (...) Domnul Budai are responsabilitatea  integrarii tuturor opiniilor, sigur, ministrii de resort,

expertii, vor  participa, dar dânsul are obligatia sa integreze toate acele  propuneri-amendamente si sa le trimita

catre Parlament. (...) Noi în  urmatoarele trei saptamâni trebuie sa avem aceasta lege trecuta de  Senatul României,

pentru ca altfel trece prin adoptare tacita, ceea ce e  de nepermis, pentru ca în forma actuala lasa de dorit, nu se

încadreaza  în rigorile Comisiei, nu se încadreaza în solicitarile Bancii Mondiale  si nici în dezideratul coalitiei de

a avea o lege perfect  constitutionala si cu care sa putem sa spunem, fara sa ezitam: 'Am facut  reforma pensiilor

speciale si este si constitutionala". Deci, asteptam  aceste propuneri. Mult a fost, sper eu ca putin a mai ramas", a

precizat  Alina Gorghiu.
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